

CONTENTS – SOMMAIRE

Articles

Les mutilations sexuelles des mineures au Cameroun: de la politique criminelle à la prévention sociale <i>Samuel Tepi</i>	261
The Human Rights Agenda of the Republic of South Africa Public Protector <i>M. A. Ikhariale</i>	268
La communauté internationale et l'esclavage <i>Pierre Rosario Domingue</i>	285
The Enforcement of Human Rights in Africa with Reference to Tanzania <i>Abdallah Saffari</i>	291
L'évolution du contentieux électoral en droit camerounais <i>Marcelin Nguele Abada</i>	309
Towards the African Court of Human and Peoples' Rights: Better Late than Never <i>N.J. Udombana</i>	338
Juvenile Justice in Botswana <i>Siamisang Thebe</i>	359

Documentation - Legal Materials

Communiqué final et résolutions de la 25e Session ordinaire (Burundi 5 mai 1999)	373
Final Communiqué and Resolutions of the 25th Ordinary Session (Burundi 5 May 1999)	376
Allocution prononcée par le Professeur Isaac Nguema à la séance d'ouverture de la 26ème Session de la Commission Africaine des Droits de l'Homme et des Peuples	379
Speech delivered by Professor Isaac Nguema during the opening meeting of the 26th Session of the African Commission on Human and Peoples' Rights	382
Projet de Protocole à la Charte africaine relatif aux droits de la femme en Afrique (Kigali, 15 novembre 1999)	385
Draft Protocol to the African Charter on Women's Rights (Kigali 15th November 1999)	393
Résolution sur le droit à un procès équitable et à l'assistance judiciaire en Afrique	401
Resolution on the Right to a Fair Trial and Legal Assistance in Africa	410
Résolutions de la 26ème Session Ordinaire de la Commission Africaine des Droits de l'Homme et des Peuples, tenue à Kigali, Rwanda, 1-15 novembre 1999	418
Resolutions of the 26th Ordinary Session of the African Commission on Human and Peoples' Rights, meeting in Kigali, Rwanda, 1-15 November 1999	424

ISSN 1353-6834

**REVIEW OF THE AFRICAN COMMISSION
ON HUMAN AND PEOPLES' RIGHTS**

**REVUE DE LA COMMISSION AFRICAINE
DES DROITS DE L'HOMME ET DES PEUPLES**



Volume 8 1999, Part 2

Tome 8 1999, Numéro 2